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Zápis z 9. zasedání Akademického senátu Fakulty strojního inženýrství UJEP 

 
Datum konání: 11. února 2020 
Přítomni: Ing. Jaromír Cais, Ph.D.; Vladislav Erdman; Mgr. Iryna Hren; Ing. Pavel Kraus; 
prof. Ing. Jan Mádl, CSc.; Dr. Jan Novotný, Ph.D.; doc. Ing. Karel Sellner, CSc.;  
Omluveni: Ing. František Klimenda, Ph.D.;  Petr Mařan; 
Hosté: Ing. Petr Majrich, Ph.D.; prof. Ing. Štefan Michna, PhD.;  
Zapisovatel: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Schválení Výroční zprávy o hospodaření FSI za rok 2019 
5. Schválení členů Etické komise FSI UJEP 
6. Výstavba nové budovy CEMMTECH 
7. Různé 
8. Závěr 

 
Ad 1) Zasedání v 9.30 hodin v budově H, FSI zahájil a dále řídil předseda senátu Jaromír 
Cais. Konstatoval, že je přítomno sedm členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jaromír Cais předložil ke schválení návrh programu jednání, který byl 
doplněn o bod Zpráva o vnitřním hodnocení kvality tvůrčí činnosti FSI UJEP. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[42]. 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátoři Iryna 
Hren a Pavel Kraus. 
  
Hlasování: pro 7, proti 0 zdržel se 0 
Návrh byl schválen[43]. 
 
Ad 4) Děkan Štefan Michna přednesl Výroční zprávu o hospodaření FSI za rok 2019.  
 
Návrh usnesení [44]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje Výroční zprávu o hospodaření Fakulty strojního 
inženýrství UJEP za rok 2019.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[44]. 
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Ad 5) Děkan Štefan Michna předložil seznam členů Etické komise FSI UJEP ke schválení, 
ve složení: 
Ing. Jaromír Cais, Ph.D. (UTM) 
Mgr. Iryna Hren (studentka Ph.D. Strojírenská technologie) 
Ing. Martin Kantor, Ph.D. (USE) 
doc. Ing. Ludmila Nováková, Ph.D. (USE) 
Ing. Jaroslava Svobodová, Ph.D. (UTM) 
 
Návrh usnesení [45]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje členy Etické komise na funkční období od 1. 3. 2020 
do 28. 2. 2023.“  
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 1 
Návrh byl schválen[45]. 
 
Ad 6) Děkan Štefan Michna informoval o to, že výstavba nové budovy CEMMTECH 
je ve finále první části. Začátkem března by se mohlo začít s výstavbou budovy.  
Předseda senátu, Jaromír Cais, vznesl dotaz, od kdy bude probíhat výuka v nové budově. 
Děkanem bylo sděleno, že od září 2022.  
Senát bere přednesené informace na vědomí. 
 
Ad 7) Děkan Štefan Michna informoval o Zprávě o vnitřním hodnocení kvality tvůrčí činnosti 
FSI UJEP. 
Senát bere přednesené informace na vědomí. 
 
Ad 8)  

a) Děkan Štefan Michna poukázal na nevhodné chování akademických pracovníků 
ke studentům a k doktorandům. Byl uveden i příklad, který se stal nedávno na ÚSE. 

b) Děkan Štefan Michna informoval o projektech a jejich finanční vliv na FSI, 
kdy dochází k rozvoji laboratoří. 

Senát bere přednesené informace na vědomí. 
 
Ad 9) Předseda senátu Jaromír Cais poděkoval přítomným za účast. Příští zasedání AS FSI 
se bude konat 10. 3. 2020 od 9:30 v budově děkanátu. Dále bylo konstatováno, že při dnešním 
zasedání byla přijata usnesení č. 42 až č. 45.  
 

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r. 

Ověřili: Iryna Hren, v. r.  

 Pavel Kraus, v. r. 

 
V Ústí nad Labem dne 11. února 2020 
 
        Ing. Jaromír Cais, Ph.D. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 
Příloha č. 1 Výroční zpráva o hospodaření FSI UJEP za rok 2019 
Příloha č. 2 Seznam členů Etické komise FSI UJEP 


